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Gode  
Kleppsbu
Et viktig valg står framfor oss. I Klepp har fleirtalet av oss det godt og me bur i ein trygg og god kommune. Det 
betyr ikkje at me kan legge oss bakpå. Klepp FrP ønsker å utvikle kommunen for unge og eldre slik at kommunen 
vår fortsatt vil vera ein god heimstad for våre innbyggere. Korleis utviklar og ivaretek me ein allereie god kommune? 
I Klepp FrP har me ein god del tankar om korleis. Me vil ivareta og videreutvikle det frivillige arbeidet og me ser på 
frivilligheten som ein av grunnsteinane i arbeid blant barn og unge. Barn, unge og eldre vert ofte nevnt som dei  
viktigaste områda for ein kommune. Skular, barnehager, eldreomsorg og tenester elles innan Helse og velferd er 
viktige tenester kommunen skal tilby. I tillegg skal kommunen behandle mange saker av ulike slag innanfor  
boligområdet, for næringslivet og landbruket samt ivarta ulike samfunnsmessige hensyn. 
I Klepp FrP er me opptekne av best mulig tenester til alle innbyggere i alle aldersgrupper uansett nivå. Me vil at 
kommunen skal strekke seg til det ytterste for å gje best mulig tilbud til ei kvar tid. Om dette skjer via det offentlige, 
private stiftelser eller andre ideelle organisasjoner er for oss av underordna betydning. Det er kvaliteten som er viktig! 
Kven som utfører tenestene betyr mindre, men det offentlige vil uansett vera grunnmuren i desse tenestene.
Klepp FrP er opptekne av at kommunen utfører dei lovpålagte tenestene som f.eks. innan eldreomsorga først. Derfor 
er me skeptiske til Kommunehusprosjektet slik det er planlagt nå. Kommunehusdelen er nå kalkulert til ca 535 mill., 
kyrkja til ca. 100 mill. Etter vårt syn burde me sjå på andre og betre økonomiske løysningar enn det som føreligg 
nå. Kontroll på kommunens økonomi er viktig. Me meiner det er rett at det nå vert bygd ny kyrkje etter mange års 
planlegging og venting. Den gamle kyrkja er verna av Riksantikvaren og det kan ikkje gjerast noko med henne. Ho 
er i tillegg for lita ved mange høve. Når det gjeld kommunehuset er poenget for Klepp FrP å få mest mulig igjen for 
pengane! Me trur det er mogleg å redusere totale kostnader betydelig og vil sjå på den delen av prosjektet på nytt 
dersom me får nok stemmer.
Dagens rådhus har sett sine beste dager, men etter vår vurdering bør det vurderast andre alternativ enn total  
ombygging. F.eks å selge dagens rådhus inkl. tomt for å frigjere kapital. Eit salg vil kunne gje ein god startkapital til 
eit heilt nytt kommune/kulturhus f.eks på meieritomta eller evt. andre stader, gjerne kombinert med næring/bolig. Det 
er ein kjensgjerning at det er enklere og rimeligere å bygge nytt enn å flikke på noko gammalt! Slik kan me få meir 
for pengane og frigjera pengar til andre gode formål. Idrettshall på Engelsvoll, oppgradering/ny skule på Orstad, 
fleirbrukshall inkl. hockeybane på Kleppe og gravplass og svømmehall på Orstad for å nevne nokre gode eksempel. 
Alt dette kan imidlertid ikkje skje samtidig så gode vurderingar må gjerast. Klepp FrP vil ikkje ha eigedomskatt! Dette 
store prosjektet slik det er planlagd legg beslag på betydelige midler i framtida. Det er viktig å få mest mogleg ut av 
desse midla.
Trygg ferdsel for gåande og syklande er ein svært viktig ting i det daglige. Me har ingen å miste! 
Derfor vil me i Klepp FrP arbeide for fleire gang og sykkelvegar à la «Undheimmodellen» rundt i Klepp. Me vil og sjå 
på aktuelle forbetringar på vegane våre rundt i kommunen. God og sikker trafikk-avvikling for alle trafikanter vil bety 
tryggare ferdsel og mindre trafikk på vegar me ikkje vil ha stor trafikk på. Du kan lesa meir om kva me vil prioritera 
under eige kapittel om samferdsel. 
Andre saker me vil arbeide for er videre utbedring og utbygging av turvegar rundt omkring i kommunen. Eksempelvis 
ønsker me å bygge bru over Figgjoelva og knyte turstiane våre sør for elva saman med turnettet i Vagleskogen. Det 
vil og arbeidast for å knyte dette saman med turstiane i og rundt Øksnevadskogen nedover mot Jordbruks skulen og 
videre langs Figgjoelva ned til «Hovetjødnå» og videre til Boreskogen/Verdalen Nord. Ein vil då kunne sykle og gå 
trygt i flott natur heilt ned til f.eks. Borestranda. Folkehelsetiltak i praksis!

I Klepp Frp ynskjer me eit fortsatt godt samarbeid med nabokommunen Time. Me vil ikkje slå samen Klepp og 
Time. Folkeavstemminga i 2015 var klar og tydelig. Klepp sine interesser vert best ivaretekne som eigen  
kommune. Me vil ønske alle innbyggere eit godt valg – FrP ER partiet for «folk flest».  
 
Eg håper på DIN stemme og din tillit!

Vennlig helsing 
Kjetil Maudal 
Ordførerkandidat Klepp FrP.

- Uten frihet er vi ingenting



Ideologisk grunnlag
Fremskrittspartiets ideologiske grunnlag, liberalismen, tar utgangspunkt i at folk selv er bedre i stand enn politikerne  
til å bestemme hva som er best for seg og sine. Vi tror ikke at formynderi og politisk overstyring er egnet til å skape 
velstand eller lykke for enkelt- mennesket. Ettersom ethvert menneske er unikt, kan man ikke finne én  
fellesskapsløsning som passer alle. Vi ønsker derfor mer individuell frihet og ansvar for enkeltmennesket.

Dette fikk vi til i perioden 2019-2023

• Etablert Jæren Legevakt (Klepp, Time og Hå).
• Bygget mer på turveien langs Figgjoelva mot Jordbruksjolen og vedtatt videre utbygging. 
• Vedtatt og realisert Boreringen.
• Redusert idrettslagenes gjeld til et minimum (fortsatt litt igjen…).
• Jobbet for og hjulpet mange innbyggere i ulike byggesaker.
• Styrket budsjettet innen Helse og velferd bl.a. i eldreomsorga.
• Vedtatt ekstramidler (2,5 mill.) til vedlikehold på Kleppheimen og Sirkelen
• Vedtatt og beholdt kjøkkenet på Kleppetunet. Fått til samarbeid om levering til Time kommune.
• Vedtatt og iverksatt bygging av ny skole ved «Kleppeloen».
• Vedtatt og iverksatt bygging av ny barnehage på Sporafjell.
• Gjennomført tilbygg og ny idrettshall ved Bore Skole. 
• Vedtatt bygging av ny rundkjøring og bro ved Frøyland stadion (oppstart i 2024).
• Vedtatt og bygget ny bro mellom Jærhagen og Sirkelen.
• Vedtatt og satt av midler til oppstart av demenskor.
• Vedtatt og iverksatt samt utvidet tilbudet «Inn på tunet» - tidlig innsats v/ kognitiv svikt.
• Vedtatt og kjøpt inn 312 nye læringsbrett (Ipad’er) til 10. klasse elever for bl.a. å sikre god eksamen.

Frihet 

Leve et liv på egne primisser

Trygghet 

Sikkerhet for folk, eiendom og verdier

Omsorg 

Omsorg for liv og helse

Økonomisk 
handlefrihet 
Respekt for dine og mine penger

1.) Ta stemmeseddelen du vil bruke. 2.) Gjør eventuelle endringer på stemmesed-
delen.

3.) Brett stemmeseddelen med partinavnet 
inn og feltet for stempling ut - da kan ingen se 
hva du stemmer. Det skal ikke brukes konvolutt 
eller annet omslag rundt stemmeseddelen.

4.) Gå til valgfunksjonær og få et stempel på 
utsiden av stemmeseddelen. Stemmeseddelen 
må ha stempel for å bli godkjent.

5.) Legg den stemplede stemmeseddelen i 
valgurnen.

For folk flest

Slik stemmer du:

FØREHANDSSTEMMING I BIBLIOTEKET/
FOAJEEN PÅ KLEPP RÅDHUS
10. AUGUST TIL 18. AUGUST:
måndag, tysdag kl 09.00 - 15.00
onsdag        kl 09.00 - 18.00
torsdag, fredag kl 09.00 - 15.00

21. AUGUST TIL 8. SEPTEMBER:
måndag til torsdag kl 09.00 - 18.00
fredag  kl 09.00 - 15.00
laurdag   kl 10.00 - 14.00 
 
VALGDAG
I Klepp skal det vera todagars val, derfor blir 
vallokalet i Klepp rådhus også ope nokre timar 
sundag 10. september i tillegg til valdagen den 
11. september.



Samferdsel
FrP er opptatt av å gjøre hverdagene så enkle, trygge og funksjonelle som mulig for folk og næringsliv. Vi ser at i 
dagens samfunn er trygge veier og gode kommunikasjonsårer en viktig del i de fleste menneskers liv. Vi trenger 
trafikksikre, velfungerende veier samt gode buss og togtilbud som kan fungere i en hektisk hverdag. I Klepp FrP vil 
vi også bygge mer av gode og trygge løsninger for gående og syklende. Vi er mer opptatt av gode løsninger enn at 
enhver detalj i vegvesenets håndbok skal følges. Eksempelvis vil vi bygge mer gang og turstier à la «Undheim- 
modellen» hvor en beslaglegger minst mulig god jord. Hensynet til de myke trafikantene og til bonden må telle mer  
enn den nevnte håndboka til vegvesenet.
Det er en statlig oppgave å sørge for at landet har trafikksikre, trygge og effektive hovedveier. I FrP vil vi løse denne 
oppgaven uten å kreve inn bompenger eller noen annen form for veiprising. På lik linje med oljefondet, vil vi ha 3 
infrastrukturfond som hver skal dekke utbygging av veier, jernbane og annen offentlig transport. Alle fond skal så 
tilføres nok midler over statsbudsjettet. Bompenger er etter vår klare mening en svært lite effektiv måte å finansiere 
veibygging på da for store deler av pengene går vekk i unødvendig byråkrati. Vi vil at mest mulig av avsatte midler 
blir brukt til flest mulig meter trygg og sikker vei!

Klepp FrP vil;
Vurdere nye og fremtidsrettede trafikale tiltak i de ulike tettstedene i kommunen. Klepp kommune er i stadig ut-
vikling og det bør derfor arbeides for fremtidsrettede løsninger som ivaretar en økning i trafikken, økt handel og 
ellers en økning i befolkninga.

I Klepp FrP vil vi jobbe for følgende:

• Se på muligheter for tunnel fra Braut til Ree på FV44. 
   Klepp kommune bør ta initiativ til at FV 44 blir løftet frem igjen og prioritert. 
   Trafikksituasjonen gjennom Kåsen-området er betydelig særlig i rushtida.  
   Framtidsrettede løsninger vil øke både miljø og bokvaliteten betydelig. 
• Forbedre kapasiteten til og fra Jærhagen via FV44 og FV 510. 
• Ivareta alle og legge best mulig til rette for alle trafikanter.
• Jobbe for flere gang og sykkelstier à la Undheim-modellen der dette kan være aktuelt.
• Se på muligheter til å «avlaste» Kleppe sentrum ved en mulig ny ringvei nord og øst for Kleppe sentrum fra  
   rundkjøringa helt i nord over til Stasjonsveien. 
   Det vil gi en bedre løsning på all ferdsel i og rundt Kleppe barneskole samt idrettsområdet like ved. 
• Se på muligheter til direkte tilknytning av «Øvre» Verdalen til Jærhagen. 
   I dag belastes FV 510 og FV 44. Dette skaper unødige køer, dårlig flyt i trafikken og økte utslipp.
• Arbeide videre med å få en ny kryssløsning (rundkjøring) i nordre enden av Verdalen mot Bore
• Se på muligheter for en ny «ringvei» fra Stasjonsveien og over til Lalandsveien. 
   Vi vil lede gjennomgangstrafikken og særlig tungtrafikken på utsida av boligområda.
• Se på trafikksikringstiltak på Lalandsvegen som i dag går forbi Tu skole samt nært opptil flere boliger.
• Være en pådriver for at tverrforbindelsen fra Foss Eikeland til E39 blir prioritert.
• Arbeide videre for å få ny bru over jernbanen på Øksnevad så snart som mulig når beslutning om dobbeltsporet er klart.
• Støtte arbeidet med omkjøringsvei Kvernaland, men først etter at ny rundkjøring og bru ved Frøyland stadion er bygd.
• Jobbe videre for å få på plass støyskjerming på Orstad/Øksnevad. (Det jobbes med Rogaland Fylkeskommune i  
   disse dager).

Helse & Velferd
Du skal bli møtt med åpne, varme og kompetente hender og du skal ha tilgang på all teknologi, behandling og medisin 
du trenger, betalt av staten. FrP jobber for økt kapasitet og kvalitet innenfor helse- og omsorgstjenester slik at  
helsepersonell har tid til både omsorg og behandling. Omsorg betyr å bry seg.  
Det snakkes i dag svært ofte om «problemet» «eldrebølgen» og at vi ikke kan forvente de samme tjenestene i framtida 
som vi har i dag. Alle kommuner vil mer eller mindre stå overfor de samme utfordringene. Uavhengig av dette ønsker 
Fremskrittspartiet at vi alltid skal gjøre det vi kan for å gi våre eldre, syke og trengende best mulig tjenester også i 
framtida når «eldrebølga» nå slår inn over oss. Svært mange eldre er i dag en stor ubenyttet ressurs og de ønsker og 
vil vi ivareta på en god måte. Mange vil bo hjemme så lenge de kan, leve gode liv og få evt. tjenester i hjemmet. 
Dette tenker vi er flott!

Klepp FrP vil: 

• Innføre et brukerombud i kommunen som skal ivareta og tale innbyggernes sak.
• Jobbe for at vi har nok sykehjemsplasser til enhver tid – samt se på behovet for å bygge flere.
• Se på muligheter for et reserveteam til akutte og travle perioder.
• Jobbe for utviding av «Inn på tunet» ordningen.
• Se på lignende ordning som «inn på tunet» for unge for å forhindre utenforskap og ledighet.
• Styrke frivilligheten og gjerne se på nye løsninger som kan gi flest mulig hender i felten. 
• Fremme valgfriheten og at offentlige og private aktører samspiller slik at vi får best mulige tjenester til flest mulig.   
   Vi mener det er sunt med konkurranse. 
• Legge til rette for senior/generasjonsboliger/tun med korte avstander.
• Se på mulighet for å samarbeide med hoteller og utnytte ledig kapasitet der for å gi eldre et best mulig tilbud samt  
   valgfrihet. Hoteller har som vi vet ofte god, smakfull og næringsrik mat. 
• Fortsette med å lage og tilby egenprodusert god, næringsrik og sunn hjemmelaget mat.
• Ta bedre vare på de ansatte for å se om vi kan få redusere sykefraværet.
• Utvikle sansehagene og tilbudet for de som er på sykehjemmene i Klepp.
• Satse videre på økt bruk av velferdsteknologi.
• Støtte medisin-utdanning i Stavanger. Vi trenger flere leger.

Skatt, Bolig og næring.
Fremskrittspartiet ønsker et så lavt skattetrykk som mulig og vil at hver enkelt skal sitte igjen med så mye som mulig 
av egne opparbeidede midler. Det vil gi enkeltmennesket friheten til å bestemme selv hva en vil prioritere. Vi mener 
det er viktig å utvikle og legge til rette for fortsatt variert boligbygging i kommunen vår. Det finnes fortsatt noe 
ledig areal til næringsutvikling innenfor langsiktig jordverngrense i Klepp. Disse må forvaltes klokt og vi vil innenfor 
næringsutvikling se på et mulig samarbeid med andre nærliggende kommuner. 

Klepp FrP vil:

• Fortsatt være garantist mot eiendoms-skatt på hjem, fritidsbolig og næringsbygg.
• Næringslivet skal møte åpne dører og en positiv, imøtekommende, serviceinnstilt holdning fra kommunen.
• Jobbe aktivt for å fortsatt legge til rette for etablering av næringsareal innenfor langsiktig grense.
• Legge til rette for småskala gründervirksomhet, nyetableringer, handel og annen næring med funksjonell og god  
   parkering.
• Fortsatt jobbe for økt turisme/reiselivsatsning.
• Ivareta bondens eiendomsrett og legge til rette for tilleggsnæring.
• Gå imot ekspropriasjon av privat eiendom hvis det finnes alternativer.
• Jobbe for tilrettelegging av seniorboliger og generasjons-tun o.l.
• At kommuneadministrasjonen skal ha en JA-holdning i byggesaker av mindre karakter der naboer er enige.
• Jobbe for at Klepp Kommune har en fremoverlent og serviceinnstilt kommuneadministrasjon.



Landbruk
I Klepp Frp er vi stolte av at kommunen i generasjoner har vært en ledende landbrukskommune, med et sterkt produsentmiljø i de 
ulike næringsgreinene. Klepp har noe av den frodigste og beste jordbruksjorden i Norge, og sammen med et bra klima gjør det at 
landbruket i Klepp er ledende i landet. Klepp har og flere landbruksrettede bedrifter som leverer tjenester til landbruket og skaper 
stor sysselsetting i kommunen.

Vi ønsker å stimulere til en trygg og god norsk matproduksjon og å legge til rette for at bonden selv skal kunne utvikle og 
bestemme over sin egen virksomhet. Bonden skal ikke drukne i lover og vanskelig byråkrati som får vekk fokuset på selve driften. 
Kommuneadministrasjonen skal legge til rette slik næringen skal kunne konsentrere seg mest mulig om matproduksjonen.
Klepp Frp heier på bonden og ønsker å jobbe for å øke lønnsomheten i landbruket. Samtidig som lønnsomheten har gått ned, har 
arbeidspresset på hver enkelt bonde økt de siste årene. Bøndene har mye å gjøre. Dette resulterer i lange arbeidsdager alene på 
gården noe som kan gå på bekostning av familie livet, bondens psykiske helse og dyrevelferd. Derfor ønsker Klepp FrP at kommunen 
skal ha klart et hjelpeapparat som kan bistå bønder. Et hjelpeapparat som kan sørge for å gi tidlig hjelp og dermed forebygge 
tragedier eller andre uønskede hendelser. Dette kan være med på å øke rekrutteringen til landbruket og få flere ungdommer inn i 
næringen.
Vi mener det er viktig å legge til rette for både landbruket og industrien i Klepp, og da er det særlig viktig å tenke langsiktig for 
å ta vare på matjorden. Det innebærer blant annet å se på løsninger der en minimaliserer bruken av omdisponering av landbruks-
jord ved f.eks. bygging av infrastruktur, tenke smart og kompakt med fortetting av allerede utbygde områder og gå i dialog med 
nabo kommunene for å kunne tilby fremtidige store utbygginger på udyrkbar jord. Hvis vi klarer å ta vare på landbruksjorda så 
legger vi forholdene til rette for landbruket i kommunen og kommende generasjoner. Det er viktig at vi fører en tydelig politikk på 
dette feltet, slik at bøndene som driver jorda kan tenke langsiktig og legge gode planer for at jorda skal bli drevet på best mulig 
måte.

I kommunen har vi i dag mange driftsbygninger/landbruksbygg som står tomme. Klepp Frp vil stimulere til at disse kan brukes 
til alternativ næring. Mye av industrien på Jæren har en gang startet i et uthus/skur. Ved å tillate at disse landbruksbygningene 
brukes til annen næring, vil gründere få tilgang på rimelige startlokaler for å bygge seg opp startkapital og eierne av disse  
bygningene vil få inntekter til å vedlikeholde bygningene. Med dette vil man også unngå nedbygging av jordbruksjord, det vil 
skapes livskraftig miljø rundt om i kommunen og en kan kombinere annen næring sammen med gardsdriften der det kan være 
aktuelt.

Kommunal administrasjon:
Vi vil ha en så liten og sunn administrasjon som mulig. Et av våre mål er at vi må gjøre ting så enkelt og fornuftig som mulig. 
Selvsagt innenfor ulike lovkrav.  

Klepp FrP vil:

• Styrke politisk ledelse ved at både ordfører og varaordfører er i 100% stilling til beste for kommunen og innbyggerne. 
• Fokus skal og må være at kommunens ressurser skal brukes til og for innbyggerne. 
• Mest mulig av pengene må gå til de som utfører tjenestene – f.eks. flest mulig hender ute i eldreomsorgen. 
• Klepp skal være en JA kommune når det ikke finnes vektige nok grunner til å si nei.
• Forenkle byggesaksbehandlingen.
• Ved manglende svar innenfor gitt frist skal søknad anses som godkjent. 
• At våre kommunalt ansatte skal være på tilbudsiden overfor våre innbyggere og gjerne komme med innspill og forslag til hvordan ting  
   kan løses innenfor reguleringsplaner og lover og regler ellers.
• Ha lik behandling av alle.
• Yte gode kommunale tjenester til så lav pris som mulig.
• Kreve streng budsjett-disiplin.
• Den politisk valgte byggenemda skal ha styringen og ansvaret i større prosjekt.
• Ha en fornuftig pengebruk ved bygging av større prosjekt (eks. konsulentbruk).
• At administrativ ledelse skal ta godt vare på våre ansatte og se på de ansatte som den viktigste ressursen vi har.

Energi/Miljø/Klima
Energisektoren skaper grobunn for teknologiutvikling, verdiskaping og god levestandard. Det må legges til rette for bruk av de 
energikilder som totalt sett er mest lønnsomme, miljøvennlige og effektive for samfunnet.
Norge er en av verdens ledende energinasjoner, med tilgang på nesten ubegrenset ren og fornybar energi.
Tilgang på kraft og et marked preget av effektiv konkurranse skal gi norske forbrukere og vår industri stabil tilgang til en pris som 
sikrer norsk konkurransekraft. Norge skal ikke være Europas batteri.
Offentlige myndigheter må utvise vilje til å utnytte landets fornybare energiressurser, samtidig som natur og miljø ikke utsettes for 
uhensiktsmessige belastninger.

Fremskrittspartiet vil: 

• Ta i bruk vannkraftutbygging fremfor utbygging av vindkraft
• Forenkle konsesjonsbehandlingen
• Tillate skånsomme utbygginger i vernede vassdrag
• Endre skattesystemet slik at det investeres mer i vannkraft
• Vurdere nye og mer moderne, miljøvennlige kjernekraftverk
• At all fornybar kraftproduksjon likestilles med tanke på skatt, avgiftslettelser og økonomiske støtteordninger

En oppgradering av eksisterende vannkraftverk vil gi en betydelig økt energiproduksjon, uten nye naturinngrep. Staten bør stimulere 
til slik oppgradering gjennom skattesystemet. Samtidig bør konsesjonsbehandlingen av vannkraft forenkles både for store  
kraftverk og for små-, mini- og mikrokraftverk. Konsesjonsbehandling av små-, mini- og mikrokraftverk bør overlates til  
kommunene, og det må legges særlig til rette for en rask kapasitetsøkning i områder med dårlig strømforsyning.
Fremskrittspartiet sier prinsipielt nei til vindkraftutbygging på land. Dersom det vurderes å åpne for vindkraftutbygging på land, 
kan dette kun gjøres etter plan- og bygningslovens bestemmelser etter en lokal folkeavstemning i den enkelte kommune som 
viser at folket ønsker dette. Mindre gårdsvindmøller vil vi imidlertid vurdere om det skulle bli aktuelt. Jordens klima skifter over tid, 
og vi vet for lite om hva som påvirker disse endringene. Derfor er det viktig å legge et føre-var-prinsipp til grunn for klimapolitikken 
i stedet for å kanalisere all innsats i en bestemt retning. Det betyr at det er fornuftig å prioritere tiltak som har en tilleggseffekt 
utover det å være et klimatiltak. Det forskes for lite på naturlige klimaprosesser. Fremskrittspartiet vil stimulere til bredere forskning 
og åpen, kritisk debatt rundt årsaker til, og omfanget av, klimaendringer. God forståelse om utfordringen er viktig slik at man 
bedre kan prioritere samfunnets knappe ressurser til ulike formål, som å forebygge eller bedre å tilpasse oss uønskede endringer i 
naturen.
Det er nødvendig med en nyansert klimadebatt. Problemstillingen som politikere og forskere fra FNs klimapanel retter  
oppmerksomheten mot, kan være alvorlig. Advarslene gir grunnlag for varsomhet. Samtidig kan det være uheldig og uriktig å  
koble enhver flom, hete- eller kuldebølge, storm og andre værformer til påstanden om menneskeskapte klimaendringer. Innen 
slike samfunnsovergripende problemstillinger er det viktig å sikre gode, langsiktige beslutninger som har støtte i befolkningen og 
som forvalter skattebetalernes penger på en optimal måte.
Fremskrittspartiet mener videre at det er avgjørende at Norge ikke pålegger våre bedrifter og arbeidsplasser en høyere belastning 
for utslipp enn andre land vi er i naturlig konkurranse med. Fremskrittspartiet er derfor motstander av særnorske klimaavgifter på 
norske arbeidsplasser og bedrifter.
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KandidaterIdrett/Kultur:
Klepp FrP vil:

• Spille på lag med idrettslagene og alle organisasjoner og lag som driver godt frivillig arbeid innen 
   barne- og ungdomsarbeid.
• Legge til rette for og støtte HC-Lag i flere idretter.
• Jobbe for videre satsing og utbygging av turstier i kommunen. Eksempelvis tursti fra Øksnevad til Vagleskogen  
   over Figgjoelva og videre knytte denne sammen med turstien ved Øksnevad Jordbruksskole via Øksnevadskogen.
• Stimulere til bygging og utvikling av både nye og eksisterende anlegg.
• Ved å se på andre løsninger for kommunehuset vil vi jobbe for å frigi midler til andre gode formål som; Idrettshall  
   ved Engelsvoll skule, mulig svømmeanlegg for Orstad/Frøyland området, is/hockeyhall kombinert med  
   folkehelsehall på Kleppe. Det må ses nærmere på rekkefølge og kostnadsoverslag.
• Bygge ny kirke, men vurdere andre løsninger for kommunehuset som er den store kostnadsdriveren i prosjektet.
• Vi vil fortsatt jobbe for at det skal etableres en fullstendig gravplass inkl. tradisjonelle kistegraver ved  
   Frøyland og Orstad kirke.

Barn og Unge:
For Klepp FrP er skole og barnehage viktige satsingsområder. 
Tidlig innsats starter allerede i barnehagen, dette for å forebygge mot mobbing og utenforskap. Viktig at en  
oppdager de som trenger ekstra oppfølging så tidlig som mulig. 
Grunnlaget for all utvikling, forskning og verdiskaping legges på barneskolen. Hvis man ikke klarer å få barna til å like å lære, og å 
mestre lesing, skriving og regning får vi verken vekst eller velstand. 
Barn elsker å lære, den lysten må utnyttes. 
I Klepp skal det være trygt og godt for barn og unge å vokse opp. Vi har ansatte som bevisst jobber med autorativ voksenstil som 
tar ansvar og jobber aktivt for å fremme trygge og inkluderende miljø. 
Fremskrittspartiet mener at nasjonale prøver og andre former for kartlegging er viktige verktøy, som gjør at den enkelte rektor, 
lærere og skoleeier til enhver tid er kjent med situasjonen på den enkelte skole. Slik kan man sette inn nødvendige tiltak slik at alle 
elever lærer det de har krav på. 
Opplæringsloven bør mykes opp for å gi skoleeier større frihet til å velge hvordan skolehverdagen skal organiseres. Skolen må i 
større grad målstyres, og i mindre grad detaljstyres. Blant annet bør nivåbasert opplæring tillates.
Fremskrittspartiet ønsker ikke sentrale forskrifter om leksehjelpsordning, men mener at spørsmål om lekser og leksehjelp må være 
opp til den enkelte skole. Det samme gjelder for skolemat, men vi er positive til å teste ut f.eks skolematordninger til beste for 
barna. Vi vil uansett måtte se på hva som er mulig å prioritere.

Klepp FrP ønsker en Helsestasjon for unge som er åpen på ettermiddagen, hvor ungdommen kan 
ta kontakt med sine spørsmål eller problemer etter skoletid. 
Det skal alltid være to tilstede Lege/helsesøster - psykolog/helsesøster. 
En utvidet helsestasjon skal gi mulighet for enkeltsamtaler, gruppetilbud og kursvirksomhet. 
Innholdet skal være et lavterskeltilbud, som skal motvirke utenforskap, fremme god helse og motivere til deltagelse.

Klepp FrP vil:

• Ha en trygg og god skole der læring og mestring står i fokus.
• Ha nulltoleranse for mobbing. Det er mobberne som skal flyttes på IKKE den som mobbes.
• Sørge for tidlig innsats i skoler og barnehage.
• Ha økt fokus på holdningsarbeid og forbyggende arbeid rundt rusmisbruk.
• Ha fortsatt fokus på samarbeidet med PPT og KTT i barnehage og skole.
• Sikre et innholdsrikt og inkluderende miljø for alle barn i barnehager, skole og SFO.
• Private og kommunale barnehager skal likestilles.
• Øke antall læreplasser for unge i kommunen gjennom aktiv jobbing sammen med bl.a. opplæringskontoret. 
•  se på lignende ordning som «inn på tunet» for unge for å forhindre utenforskap og ledighet.

Innvandring og integrering:
Det er krig i et land i Europa og det kreves ekstraordinære tiltak og hjelp til det Ukrainske folk i en veldig vanskelig situasjon.  
I Klepp må og bør vi også ta vårt ansvar og hjelpe det vi kan i hovedsak fra nærliggende land eller kvoteflyktninger. Klepp FrP er 
positive til å ta imot flykninger som har et slikt reelt behov og vi må ta godt imot alle som kommer til kommunen. Vi ønsker at all  
innvandring er bærekraftig og at integrering, språkopplæring og samfunnsfagopplæring prioriteres sterkt. Vi ønsker at alle  
innvandrere som kommer til oss skal bli selvstendige borgere som kan greie seg selv og etter hvert bidra i samfunnet. Klepp FrP 
vil arbeide for at aktivitetsplikt er et av tiltakene i en god integreringsprosess. Vi vil at barn og unge integreres i idrettslag eller 
andre organisasjoner og lag så raskt som mulig. Vi må være edruelige i innvandringspolitikken og vurdere stans om vi ser at  
integreringen ikke fungerer slik vi ønsker.

Rogaland FrP Bli medlem i FrP
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Uten frihet er vi ingen ting


